



Hello Everyone

It gives me great pleasure to announce that the fourth edition of the National Association of PeriAnesthesia Nurses of Canada **Standards for Practice** English version are now available in printing & PDF versions.

The French version once again will be in **PDF** only. It will be available as of April 16, 2018.

The cost to members is \$75.00 and non-members \$140.00. Shipping and handling \$15.00 for printing version

You may find the order form on our website at napanc.ca

Please note that our Resources and Appendices to support the Standards for Practice are on our website at napanc.ca.

Sincerely

Laura McNulty
NAPANc President

Bonjour à tous

C'est avec beaucoup de plaisir pour moi de vous annoncer que la quatrième édition des **Normes de pratique** de l'association nationale des infirmières et infirmiers en soins périanesthésiques du Canada, en version anglaise, est maintenant disponible.

La version française sera disponible seulement en format PDF dès le 16 avril 2018.

Le coût pour les membres est de 75.00\$ et pour les non-membres est de 140.00\$.

Vous trouverez le formulaire de commande sur notre site-web à napanc.ca.

Les ressources et annexes pour accompagner les Normes de pratique sont sur notre site-web à napanc.ca.

Sincèrement

Laura McNulty
Présidente de l'ANIPAc